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27.I – wyjazd do firmy Trops mieszczącej się w Czarnowie. Spotkanie z współwłaścicielem w 

celu możliwości spłat zaległej należności z tytułu podatku od nieruchomości. 

28.I – udział w walnym zgromadzeniu OSP Pędzewo, na którym przedstawiono działalność 

za 2011 r., jak również przedstawiono potrzeby jednostki w 2012 r. 

30.I – wyjazd do Siemonia w celu sprawdzenia stanu robót w Świetlicy Wiejskiej. 

31.I – dzień przyjęć interesantów – poruszane były sprawy dotyczące: zatrudnienia  w 

Urzędzie, wycinki zakrzaczenia przy drogach gminnych, oczyszczania rowów oraz 

naprawy dróg. 

02.II – spotkanie z nowym Komendantem Policji w Toruniu, na którym omówiono stan 

bezpieczeństwa w pow. Toruńskim oraz z wice marszałkiem Kurzawą, na którym 

poruszono sprawy dotyczące nowej ustawy śmieciowej. 

03.II – spotkanie z projektantem Panem Krzysztofem Górnym, na którym omówiono stan 

zaawansowania robót nad chodnikami Zławieś Mała, Rzęczkowo „pod górę” oraz 

budowy parkingu przy gminie. 

4.II – do 17.II – nieobecność z tytułu choroby 

18.II – udział w walnym zebraniu OSP Rzęczkowo 

19.II – udział w walnym zebraniu OSP Skłudzewo 

23.II – spotkanie z prezesem firmy EKO-MET Sp. z o.o. Panem Rakowiczem w celu 

zapoznania się z sytuacją gospodarczą zakładu oraz możliwości umorzenia części 

zobowiązań podatkowych. 

Spotkanie z przedstawicielem firmy EKO-OPRACOWANIA Panem Marcinem 

Szczęsnym, który przedstawił i omówił nową ustawę o czystości i porządku w 

gminach obowiązujących od 1 lipca 2013 roku. 

Spotkanie z przedstawicielem firmy Trader Sp. z o.o. Panem Michałem Zubikiem, 

który przedstawił propozycję budowy instalacji do utylizacji segregowanych odpadów 

komunalnych na terenie naszej gminy. 

24.II – spotkanie z przedstawicielem firmy Dolipor–Holding Enterprise S.A. Panem Zenonem 

Porazińskim oraz przedstawicielem firmy Doradztwo&Consulting Panem Jerzym 

Żbikowskim , na którym omówiono możliwość inwestowania w systemie 



„Zaprojektuj, wybuduj, i sfinansuj na okres 15 lat”. Celem inwestycji byłaby budowa 

sal gimnastycznych , domów socjalnych itp.  

25.II – udział w walnym zebraniu OSP w Toporzysku. 

27.II – spotkanie z Prezesem firmy Marwit, na którym omówiono dalszy rozwój tej firmy na 

terenie naszej gminie.  

29.II – spotkanie z prezesem spółdzielni mieszkaniowej Matopat Panem Kosiorkiem, który 

przedstawił stan prawny gruntów w miejscowościach Przysiek i Rozgarty. W toku 

dyskusji okazało się, że gmina ułożyła chodnik wzdłuż drogi nr 80 bez zgody 

właściciela tych gruntów.  

01.III – spotkanie z członkami LZS i Panem Hartmanem, na którym omówiono możliwość 

partycypowania w kosztach remontu boiska gminnego w Złejwsi Małej. Udział w 

turnieju wiedzy pożarniczej na szczeblu naszej gminy - wręczenie nagród.  

02.III – spotkanie w Starostwie Powiatowym w Toruniu z Panem Starostą na temat wycinki 

drzew w miejscowościach Zławieś Wielka i Pędzewo, gdzie ma być planowana 

inwestycja budowy chodnika wzdłuż drogi Nr 80. 

07.III – udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Toruniu, w celu omówienia potrzeb 

wydawania prasy o zasięgu powiatowym. 

08.III – kolejne spotkanie z przedstawicielami firmy Trader Sp. z o.o., na którym omówiono 

możliwość budowy instalacji do utylizacji odpadów, jak również wstępnie ustalono 

termin wyjazd w celu zapoznania się z już istniejącymi urządzeniami.  

Spotkanie z dr Janiszewskim, na którym omówiono możliwość powstania nowego 

zakładu obsługi medycznej na terenie naszej gminy. 

09.III – spotkanie z Panią Rzezińską z ABW w celu omówienia stanu bezpieczeństwa na 

terenie naszej gminy. 

 Podpisanie protokołu z kontroli wysypiska śmieci w Łążynie. Kontrolujący 

przedstawili swoje wnioski i uwagi. 

13.III – wyjazd do Narodowego Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy. Spotkanie z Panem 

Dyrektorem Tomaszem Pieczką. W wyniku rozmów ustalono uruchomienie gabinetu 

ginekologicznego w Ośrodku Zdrowia w Złejwsi Wielkiej w kwietniu bieżącego roku. 

14.III – spotkanie z z-ca Dyrektora Dróg Wojewódzkich, w sprawie wspólnego inwestowania 

w budowie chodników przy drogach wojewódzkich, jak również uzyskania zgody na 

budowę garażu dla OSP Zławieś Mała, w sąsiedztwie drogi wojewódzkiej w Złejwsi 

Małej. 



15.III – wyjazd do Siemonia z Panem Brzozowskim – Kierownikiem Budowy, w celu 

dokonania oceny remontu świetlicy podczas, której stwierdzono usterki m.in. 

przecieki na dachu   

16.III – spotkanie z prezesem Fundacji Edukacyjne Drogi Polek i Polaków Panem 

Żyłkowskim na temat funkcjonowania punktów przedszkolnych w naszej gminie, jak 

również omówiono dalszą współpracę. jak również omówiono dalszą współpracę. 

 

  


